
 

10-DAGES-FORESPØRGSEL 

 

Udvidelse og torveanlæg i Kolt 

 

Baggrund: 

Vi har fået at vide, at der gennem flere år har været drøftelser med Teknik og Miljø om mulig 

udvidelse af SuperBrugsen af Kolt samt ønske om et egentligt torv. Dette sidste har Fælles-

rådet også arbejdet med og har et stort ønske om. Samtidig er vi blevet orienteret om, at der 

har været et møde med rådmanden om planerne. 

 

Forespørgsel 

Det ønskes belyst:  

1) Hvad status er på dette arbejde.  

 

På vegne af Socialdemokratiet i Aarhus Byråd 

 

Lone Hindø 

Michael Krogh Hansen 

Steen Bording Andersen 

 

 


